
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego 

Proszę o podanie informacji na temat przebiegu działań realizowanych przez Ministerstwo 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi związanych ze wsparciem rolników i samorządów z terenu powiatów 
płockiego i żuromińskiego, których dotknęła epidemia ptasiej grypy pod koniec ubiegłego roku. 

Uprzejmie proszę o przedstawienie informacji na temat strat, jakie poniósł sektor drobiarski 
oraz lokalne samorządy, oraz informacji o wielkości rekompensat, jakie uzyskały te podmioty. 
Kiedy należy się spodziewać sfinalizowania wypłat stosownych rekompensat i odszkodowań? 

Czy Komisja Europejska wyraziła zgodę na zastosowanie w tym wypadku tak zwanych 
nadzwyczajnych środków wsparcia, zgodnie z art. 14 rozporządzenia Rady (EWG) nr 2777/75 
z 29 października 1975 r.? Czy strona polska złożyła stosowny wniosek w tej sprawie do 
Komisji Europejskiej? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


